
                                                                                                              Rzepin 18.09.2014 

PROTOKÓŁ  nr 1 

z posiedzenia Rady Rodziców SzP. Nr 1 w Rzepinie 

 

PORZĄDEK SPOTKANIA 

1. POWITANIE 

2. WYBÓR ZASTĘPCY PRZEWODNICZĄCEJ RADY RODZICÓW 

- Omówienie struktury Rady Rodziców i jej formy prawnej. 

3. WIZYTACJA KS. BISKUPA W SZKOLE 

4. ZAKUP NAGŁOŚNIENIA 

5. WPŁATY NA KONTO RADY RODZICÓW 

- Konkurs klasowy. 

- Składki na Radę Rodziców oraz preliminarz wydatków na rok szkolny 2014/2015 

AD. 2. W związku koniecznością wyboru zastępcy przewodniczącej Rady Rodziców została 
wysunięta pod dyskusję kandydatura p. Bartłomieja Lenarda. Ogół zebranych rodziców, przy 
wymaganym quorum (załącznik nr 1), zatwierdził nowego członka Rady Rodziców. Skład 
Prezydium Rady Rodziców na rok 2014/2015 (Uchwała nr 1/2014 r. z dnia 18.09.2014r. zgodnie 
z regulaminem RR stanowiącym załącznik do Uchwały nr 2/2014 z dnia 5 marca 2014 r.) jest 
następujący:  

przewodnicząca - p. Ewa Ciesielska 

zastępca  - p. Bartłomiej Lenard 

sekretarz  - p. Agata Wizowska 

skarbnik  - p. Piotr Radlicki. 

AD. 3. W związku z wizytacją Ks. Biskupa w naszej szkole i zaplanowanym krótkim spotkaniem 
nauczycieli z Jego eminencją p. Dyrektor zwróciła się z prośbą do rodziców o zaopiekowanie się 
na ten czas uczniami w celu umożliwienia nauczycielom wzięcia udziału w tym spotkaniu. 

AD. 4. Przedmiotem kolejnej dyskusji był zakup nagłośnienia do szkoły w celu poprawy jakości 
odsłuchiwanych transkrypcji językowych odtwarzanych podczas egzaminów szóstoklasisty oraz 
wykorzystywania go do innych inauguracji szkolnych. Pomysł został zaakceptowany i przekazany 
do konsultacji z p. Zbigniewem Sikorą. 

AD. 5. Omówienie składki na Radę Rodziców oraz preliminarza wydatków przewidzianych na rok 
2014/2015 (Uchwała nr 2/2014 z dnia 18.09.2014r.).  

Ponownie został poruszony temat odnośnie wpłat składek na konto Rady Rodziców. W celu 
zmobilizowania wszystkich rodziców do uiszczania składek zapadła ogólna decyzja o 
zorganizowaniu ogólno szkolnego konkursu dla klas I –VI. 



Głos zabrali: 

- Pan Kubiak zasugerował żeby przeznaczyć pewną kwotę pieniędzy, np. w formie bonu, na 
klasę za dokonane wpłaty. 

- Pani Zdun zaproponowała aby zakupić pomoce dydaktyczne do klasy zamiast bonu 
pieniężnego. 

- Pani Łobaszewska zwróciła uwagę na to, że niektórych rodziców nie stać na dokonanie wpłaty 
co może doprowadzić do poróżnienia dzieci między sobą w klasie. 

- Pani Dyrektor przypomniała, że nagroda powinna stanowić ogólne dobro dla dzieci i powinna 
być przez nie wykorzystana. 

Podjęło decyzję o przeprowadzeniu w najbliższym czasie spotkania Prezydium, na którym 
zostaną ustalone zasady dotyczące konkursu o czym przedstawiciele Rad Klasowych zostaną 
niezwłocznie poinformowani na odrębnym spotkaniu. 

protokołowała:        przewodnicząca: 

 E. Ciesielska        E. Ciesielska 


